

Backwater Presentation

English

Roaring southern-rock vocals, high voltage guitars and hard driving rhythm section, this is what Backwater is all about.

Born in Lausanne, Switzerland, during the year 2012, Backwater is fueled by the influence of classic-rock acts such as AC/DC, ZZ Top, CCR and Rose Tattoo. Warm up your engine and get ready for a ride on the highway ! Backwater "self titled" first album out 10th of April 2015 on 7hard, a division of 7us media group.

Deutsch

Grollender südstaaten-rock Gesang, energiegeladene Gitarren und harte Rythmuseinlagen, das steht für Backwater.

Im 2012 in Lausanne entstanden, werden Backwater durch den Einfluss von klassischen Rockgruppen wie AC/DC, ZZ Top, CCR und Rose Tattoo angetrieben. Wärmt jetzt eure Motoren auf und macht euch bereit für eine Höllenfahrt auf dem Backwater Highway! Denn jetzt erscheint ihr erstes Album mit Eigenkompositionen auf 7hard, einem Label der 7us media group.

Line-Up:

Marc Vermot - Vocals

Fred Guditi - Guitar/Backing Vocals

Boris - Guitar/Backing Vocals

Michel Demierre - Bass/Backing Vocals

Chris Bardet - Drums

www.backwater.ch

www.facebook.com/Backwaterrock